
Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2020-03-16 
 
Tid: 18.0-21.00 
Plats: Eltel, Odenskog 
Närvarande: Jessica Lundemo, Jenny Wallin, Pär Malmrot, Malin Flodin 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet. 
 
§ 2 Mötets justerare 
Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Jessica Lundemo 
 
§ 3 Ekonomisk genomgång 
Pär hade en ekonomisk genomgång. Resultat för säsongen 2019/2020 ser ut att visa en vinst 
på drygt 200 000 kr. 
Inför nästa säsong ska vi marknadsföra Sponsorhuset bättre. 
Beslut att skicka ut fakturor på medlemsavgiften till P12. 
 
§ 4 Verksamhetsuppföljning 
Föreningen saknar en sportansvarig. Pär har ställt frågan till Öjvind Bäckman. 
Inför nästa säsong behöver vi få till en bättre organisation kring seniormatcherna och nyttja de 
yngre lagen att som föreningsjobb att jobba på dessa matcher med fik, entré och vara 
sargvakter. 
Damlaget har en tunn trupp. Samarbetet mellan dam och utvecklingslaget har inte fungerat. 
Jenny och Jessica kallar ledarna för dessa lag till ett möte för att planera en bra lösning inför 
nästa säsong. 
Önskemål om att ha en målvaktstränare för hela föreningen finns och Pär kommer att ställa 
frågan om att bli det till Tomas Scott. 
Flickor 06/08 har haft en bra säsong där det tillkommit fler spelare. 
Flickor 08/09 fungerar bra. Det har tillkommit 2 föräldratränare till denna grupp. 
Flickor 12/13 behöver vi få igång i höst. Ev kan det finnas tjejer i F04 som skulle kunna vara 
med och starta upp en träningsgrupp. 
Herrlaget har fungerat ok. Var lite för tunn trupp slutet av säsongen. KG har inte kunnat vara 
så närvarande som Pär önskat. Pär kommer att prata med Putte för att höra efter hur han ser på 
att fortsätta att vara med i herrlaget även nästa år. 
En organisation kring utvecklingslaget och deras serie behövs. Några namn på ev tränare 
diskuterades. Pär kallar till ett planeringsmöte för herr och utvecklingslaget. 
Pojkar 04 fungerar bra, men är en liten grupp. 
Pojkar 06/07 har fungerat ok. Har tappat ca 10 spelare denna säsong. 
Pojkar 08 fungerar bra. 
Pojkar 09 är en liten grupp så till nästa säsong kommer förmodligen P08 och P09 slås ihop. 
Pojkar 10 är en stor grupp. Ledarna vill ev dela upp dem i 2 lag och det är något som styrelsen 
vill ha mer information om innan det görs. 
Pojkar 11 har önskemål om att få träna i en hall med sarg nästa år. Gruppen skulle behöva få 
in fler spelare. 
Pojkar 12 är en träningsgrupp som kommit igång. Det finns även ett gäng P12 i Lugnvik som 
vill komma igång som en träningsgrupp om vi kan få träningstider i Lugnviks sporthall. 



Old girls håller fortfarande på, men har blivit färre. 
Old boys håller också fortfarande på, men även den träningsgruppen har blivit färre.¨ 
Integrationslaget har haft en paus. Det finns dock fortfarande ett intresse av att fortsätta. 
Ev ska föreningen försöka få igång ett paralag nästa säsong och vi kommer att bjuda in Karin 
Riddar angående detta till vårt nästa styrelsemöte. 
Totalt har föreningen haft färre medlemmar denna säsong jämfört med förra säsongen. 
Det har varit en ok nivå på verksamheten. Vi behöver få in fler personen i organisationen och 
gärna föräldrar från de yngre lagen. 
Vi skulle också behöva marknadsföra Jemtland Innebandy bättre.  
 
§ 5 High Five 
Uppföljning av High Five skjuter vi till nästa möte. 
Jenny skickar ut en enkät med samma frågor som förra enkäten, till alla spelare. 
 
§ 6 Ledarträff och lagavslutningar 
På grund av smittrisken för Corona så kommer styrelsen att uppmana lagen att göra egna 
avslutningar istället för att föreningen har en stor tillsammans som vi hade i fjol. Vi ser då 
gärna att lagen har sin avslutning på O’Learys för att stötta den sponsorn. 
För att undvika att vi har en sammankomst med ledarna så kommer Jenny istället att skicka ut 
en enkät till alla ledarna. Vi försöker istället att ha en ledaravslutning/kick off på Stråket i 
sommar istället. 
  
§ 7 Årsmöte 
Vi beslöt att säsongen årsmöte ska ske i samband med kick off som vi även i år ska ha i 
augusti. 
 
§ 8 Allsvensk plats 
Om damlaget erbjuds en plats i allsvenskan har styrelsen beslutat att det finns ekonomiskt 
utrymme för att tacka ja till en sådan plats om laget anser att det finns tillräckligt 
spelarunderlag för detta. 
 
§ 9 Inför nästa säsong 
Till nästa styrelsemöte kommer Pär att göra ett budgetförslag inför säsongen 2020/2021. 
Förslag på avgifter till nästa säsong: 
Medlemsavgift, betalas av samtliga medlemmar - även stödmedlemmar 200 kr  
Match- och licensavgifter - utöver medlemsavgiften 
Seniorer: 2600 kr 
Gymnasielever i senior/juniorlag: 1600 kr 
P/F 05-07:  1200 kr 
P/F 08-09: 1000 kr 
P/F 10-12: 800 kr (seriespel) 
P/F 10-13: 400 kr (ej seriespel) 
Herrar/Damer Motionsverksamhet: 300 kr 
Familjerabatt - max 3200 kr per familj inklusive medlemsavgift, gäller ej Seniorer. 
 
Styrelsen beslöt att inför nästa säsong satsa på att sälja in en ny sponsortröja (hood) samt 
sargreklam. Seniorlagen kan även få sälja in sponsorer till en uppvärmningströja. 
Närmare nästa säsong så ska både ICA Maxi och O’Learys bearbetas för att försöka få dem 
att fortsätta som sponsorer. 
 



Som föreningsjobb så kommer vi att genomföra en New Body försäljning även nästa säsong 
med start i augusti i samband med kick off. Även inventeringen på Coop är något vi vill göra 
igen om vi får chansen. 
 
Vi ska även köpa hem fler mössor för att sälja till våra medlemmar. 
 
Önskemål om att ha lagfotografering. Samtliga kollar upp på nätet vad det finns för alternativ. 
 
§ 10 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte den 20/4 kl 18.00 på Eltel. 
Vid detta möte ska budgetförslag inför nästa säsong fastställas. 
Pär Strandberg ska bjudas in att delta för att diskutera ev fortsättning gällande 
sponsorförsäljning (ca 20 min i början av mötet). Karin Riddar och Tomas Scott också 
kommer att bjudas in till nästa möte. 
 
 
 
 

________________________________ _______________________________ 

Ordförande, Pär Malmrot  Mötets sekreterare, Malin Flodin 

 
 
 
________________________________ ________________________________ 

Mötets justerare, Jessica Lundemo Mötets justerare, Jenny Wallin 

Malin Flodin
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Pär Malmrot (May 12, 2020)
Pär Malmrot
par.malmrot@krokomsbostader.se

Pär Malmrot

Jessica Lundemo (May 12, 2020)
Jessica Lundemo
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jessica.lundemo@eltelnetworks.se

Jenny Wallin
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